
 

 بسم الله الرحمن الرحيم 

Gazze Halkının Yerinden Edilmesi İle İfk Olayının Benzerliği! 

 

Batı'nın bugünlerde İslam ümmetine yönelik eşi benzeri görülmemiş bir şekilde 
saldırdığı, görenlerin ve hatta körlerin bile açıkça görebileceği bir zulüm sergilediği 
gözlenmektedir; zira yaşanan toplu katliamlar, yakınlarını kaybedenlerin feryatları, 
yetimlerin çığlıkları, enkaz altında yatan çocukların inlemeleri yürekleri parçalıyor; 
ama vay haline çığlık atanın; zira ev halkı sağır kesilmiş! Filistin ve halkının 
Müslümanların kalbindeki yeri düşmanlar tarafından bilinmektedir; bu nedenle 
Gazze halkına işkence etmek ve tüm Müslümanların iradesini kırmak için 
katliamları kullandılar. Nitekim Allah, Trump'ın zaferi ve İslam'a ve Müslümanlara 
karşı açık ve net politikası sayesinde hakkı hak olarak gören ile batılı batıl olarak 
göreni ayırt etmeyi takdir etti; zira Trump, Gazze halkının yerinden edilmesini ve 
Yahudi devletinin genişletilmesini, güçlendirilmesini ve desteklenmesini istedi, 
İslam beldelerinin yöneticilerine yerinden edilenleri kabul etmelerini emretti ve 
sanki bu yöneticilerin kasvetli yüzlerindeki maskeyi indirmek istercesine onların 
görüşlerine hiçbir değer vermedi. Çünkü bu yöneticiler, ümmete zulmetmek ve 
ümmete karşı komplolarını uygulamak için sadece Trump ve sömürgeci kafir 
Batı'nın elindeki araçlardan ibarettir. Bazı Avrupa ülkeleri Trump'ın pervasız 
kararlarına desteklerini açıklarken, bazıları da sessiz ve suskun kaldı.  

Bu nedenle ben, bu yerinden etme planının İfk olayı gibi hayır olduğunu 
düşünüyorum, insanlar ise birkaç noktadan dolayı bunun şer olduğunu düşünüyor: 

Birincisi: Kâfir Batı'nın İslam ümmetine karşı gizlediği kin ve nefreti açığa 
çıkarmıştır. Zira Allahu Teala şöyle buyurmuştur:   َوَلا الْكِتاَبِ  أهَْلِ  مِنْ  كَفرَُواْ  الَّذِينَ  يوََدُّ  ا  مَّ
ب ِكُمْ   رَّ ن  م ِ خَيْرٍ  نْ  م ِ عَلَيْكُم  لَ  ينُزََّ أنَ   Ehl-i Kitaptan kâfirler ve (!Ey iman edenler)“ الْمُشْرِكِينَ 
putperestler de Rabbinizden size bir hayır indirilmesini istemezler.” [Bakara 
105] 

İkincisi: Dostu düşmanı açığa çıkardı ki bu da Subhanehu’nun şu kavlini 
doğrulamaktadır:   ًبيِنا مُّ اً  عَدُو  لَكُمْ  كَانوُاْ  الْكَافرِِينَ   Şüphesiz kâfirler, sizin apaçık“ إنَِّ 
düşmanınızdır.” [Nisa 101]  

Üçüncüsü: Arap ve Acem olan Müslümanların başındaki yöneticilerin gerçek 
yüzlerini ifşa etti; zira onların Müslümanlara karşı onurlu ve şiddetli, kafirlere karşı 
ise alçak gönüllü (şefkatli) olduklarını, Müslümanlara zorbalık ettiklerini, düşman 
karşısında tavşan ve kuyruksuz yaratılan bir tür hayvan olduklarını ortaya çıkardı! 
Bakın işte Ürdün Kralı, Gazze halkının yerlerinden edilmesini reddetme 
aşamasından yerinden etmeyi uygulama yöntemini araştırma aşamasına geçti! 
Haber ajansları, (Ürdün Kralı'nın Filistinlilerin kabul edilmesine yönelik cevapta: 
Bunu herkesin çıkarlarına hizmet edecek şekilde nasıl uygulayacağımızı 
düşünmeliyiz) dediğini aktardılar ve aynı şekilde ajan Sisi'nin Amerika'ya itaat edip 
onun kulu ve kölesi olduğu ortaya çıktı... 

İşin en güzel tarafı, aldatma ve saptırmada usta olan Erdoğan Türkiye'sinin de 
yüzünün ortaya çıkmış olmasıdır; hem de tıpkı daha önce Ubey bin Selül'ün ortaya 
çıktığı gibi ortaya çıktı. 

Dördüncüsü: Nefislere tek bir beden duygusu aşılayan akide nimetinden dolayı 
Allah'a hamd olsun; zira Filistin meselesi artık bir halkın değil, ümmetin meselesi 



 

haline gelmiştir. Bu yüzden kadın-erkek ve yaşlı-genç ümmetin yiğitleri harekete 
geçtiler; bakın işte Amman'da, Mısır'da, Ürdün'de ve diğer İslam beldelerinde 
Gazze'ye destek gösterileri yapılıyor, minberler kaynıyor, seminerler ve 
konferanslar düzenleniyor, kalemler ümmetin başına gelen sıkıntıları yazıyor ve 
böylece ümmetin içinde hayır olduğu ortaya çıktı; zira artık saflar belirginleşti ve 
artık ümmet, dünyadaki tüm felaketlerin arkasında Amerika'nın olduğunu ve onu 
ortadan kaldırarak yılanın başının ezileceğini öğrenmeye başladı. 

Öncelik sizlersiniz ey davet taşıyıcıları; zira işlerin dizginlerini teslim aldığınızda 
omuzlarınızda ağır bir yük yüklenmiştir; bu yüzden ümmetin, kurtuluş ve selamet 
yolundaki pusulası sizlersiniz ve insanlar en çok kötülük olduğunda sizlere ihtiyaç 
duymaktadır; bakın işte günler dönüp durdu, altlar zirvelere dönüştü ve herkes 
kendi alanında yenilikler yapıyor:  

Alim ümmete dinini öğretiyor ve hak yolunda rehberlik ediyor. 

Yazar, dünyaya değil, dinine meylettiren şeyler yazıyor. 

Davetçi ümmete, Allah’ın vahyi ile hitap ediyor.  

Dua eden, gecenin son üçte birinde ellerini Mevla'sına kaldırıyor. 

Zengin, Allah yolunda malını hafife alıyor... 

Ey Muhammed'in ümmeti ve Gazze halkı: Aşağılanma ve alçalma faktörleri için 
bir alan haline geldik; zira şu iki faktör bizimle çatışmaktadır:  

Dünyasından soyutlayan ve soyutlamak için çaba gösteren faktör (ki geçen 
hafta Filistinli kadın yavru takım için bir futbol maçı yapıldı!) 

Ve dininden soyutlayan başka bir faktör.  

Bu iki faktör tek bir noktada birleşmektedir ki o da bu ümmetin ortadan 
kaldırılmasıdır ki Allah'ın fazlı ve keremi sayesinde bu mümkün değildir. Çünkü siz 
ey Filistin halkı, Allah'ın gökteki meleklerine övdüğü kimselersiniz. Vallahi sizler, 
Muhammed Sallallahu Aleyhi ve Sellem’in ümmetinin şerefisiniz ve tüm yaratılanlar 
kıyamet gününde sizinle şöyle iftihar edecektir; bunlar ümmetimin en şerefli 
erkekleri ve en temiz kadınlarıdır.  

Sonuç olarak mesele, ancak Allah Subhanehu'nun Kitabına ve Rasulü Sallallahu 
Aleyhi ve Sellem'in sünnetine dönmekle kontrol altına alınacak olup ben izzetin 
vatan denilen coğrafi parçalarda olduğunu düşünmüyorum; aksine izzet ve şeref, 
Arapların ve Acemlerin arasını birleştirecek, diniyle güçlü olan, Rabbine güvenen, 
Mescid-i Aksa'yı Yahudilerin pisliklerinden temizleyecek ve geri kalanları da eğer 
geride bir yurtları kalırsa yurtlarında bile takip edecek tek bir devletin altındadır. 
Güzel akıbet ise muttakilerindir.  
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